

2020 帝景酒店 囍宴套餐

Royal View Hotel Be My Wedding Day Banquet Packages 2020

凡惠顧中式婚宴 5 席或以上或西式婚宴 60 人或以上，可享以下優惠：

Chinese Wedding Party of 5 tables or above or Western Wedding Party of 60 persons or more are entitled to the following privileges:

- 惠顧中式菜譜或西式自助餐婚宴菜譜可免費入住豪華客房一晚，更可以優惠價 HK\$200 升級至豪華海景客房
For Chinese Wedding Banquet or Western Wedding Buffet Menu, complimentary one night stay in Deluxe Room or upgrade to Deluxe Seaview Room with supplement of HK\$200net per room per night.
- 以優惠價預訂客房及延長住宿
Preferential rate for advance room reservation and extension of stay
- 以優惠價每位 HK\$120 或每席 HK\$1,440 升級餐飲至汽水、橙汁、啤酒及餐酒無限量供應 3 小時
Enjoy special price at HK\$120 per person or HK\$1,440 per table for upgrading drinks package to 3 hours unlimited supply of soft drinks, chilled orange juice, house beer and house wine
- 自攜洋酒免收開瓶費 (每席 1 瓶，額外每瓶 HK\$180)
Free corkage for one bottle of brought-in wine or hard liquor for each table, extra bottle will charge HK\$180net each
- 免費提供五層精緻結婚模型蛋糕以供拍照之用
A 5-tier wedding cake prop for cake-cutting ceremony and photographs
- 免費提供油畫架供擺設婚紗照
Easel stand for wedding photo display
- 奉送結婚喜帖每席或每十位八套 (不包括印刷)
8 sets of invitation card & envelope per table or per 10 persons (printing excluded)
- 免費提供液晶體投影機、大螢幕及音響設備
Complimentary usage of LCD projector with screen and PA system
- 囍宴當天 5 小時免費泊車位 3 個
3 complimentary car parking spaces for 5 hours on wedding day
- 免費麻雀耍樂及卡拉 OK 設施 (視乎酒店供應情況而定)
Complimentary mahjong games and karaoke for entertainment (subject to hotel availability)
- 以優惠價享用甜蜜小食套餐
Preferential rate for Pre-dinner Snack Package
- 以優惠價享用律師證婚服務 (帝景軒或池畔 HK\$9,888+10% / 室外游泳池 HK\$15,888+10%)
Preferential rate for civil celebrant service in Café Lido or Poolside valued at HK\$9,888+10%, or at Outdoor Swimming Pool valued at HK\$15,888+10% (Additional HK\$305.00 as the Government's fee for filing and exhibition of the Notice of Intended Marriage)
- 「蒙羅麗莎」優惠，包括：
婚紗攝影禮券價值 HK\$4,888
外勤新娘試化妝試髮型服務半價
婚禮攝錄影套餐並送早拍晚播製作片段
*"Mona Lisa" Wedding Portrait Package value at HK\$4,888 or Big Day Rental Package (3D2N)
Wedding Day Make-up and Hair Dressing Trial Service 50% Discount
Wedding Day Photography & Video Service – Gift: Same day highlight editing*



2020 帝景酒店 囍宴套餐

Royal View Hotel Be My Wedding Day Banquet Packages 2020

「鴻運婚紗中繡莊」中式禮褂裙租借或購買可享 HK\$500 折扣優惠

HK\$500 discount on hire service or purchasing for Chinese wedding costume by "Lucky Embroidery"

- 「MODE Wedding Tuxedo」男士禮服現金券價值HK\$500
"MODE Wedding Tuxedo" cash voucher valued at HK\$500
- 「MODE Image」攝影套餐現金券價值HK\$1,000
"MODE Image" cash voucher valued at HK\$1,000 for MODE Wedding Gallery photography packages
- 「FACE」家庭攝影禮券價值 HK\$1,888
"FACE" Family photo shooting coupon valued at HK\$1,888
- 「安記海味有限公司」嫁囍禮籃 85折優惠
15% discount on purchase of Wedding Hampers at "On Kee Dry Food Seafood Co., Ltd."
- 「安記海味有限公司」正價貨品 95折優惠
5% discount on purchase of regular priced items at "On Kee Dry Food Seafood Co., Ltd."
- 「奇華餅家」嫁喜系列禮券八折優惠
20% discount on consumption of wedding cakes or wedding vouchers at Kee Wah Bakery Limited
- 「Haagen-Dazs」雪糕禮券結婚折扣優惠，訂購 50 張以上可享 9折或訂購 100張以上可享 85折
"Haagen-Dazs" Wedding Voucher with special discount rate of 10% off to purchase 50 pieces or up and 15% off on purchase 100 pieces or up
- 「Kinetics 毅力醫護健康集團」婚前檢查套餐優惠
Pre-marital health check package special offer by "Kinetics Medical and Health group Co. Ltd."
- 「六福珠寶」鑽石、天然翡翠、珍珠、寶石或K金首飾 92折優惠券
8% discount upon purchase of any Diamond, Natural Fei Cui (Jadeite), Pearl, Gemstones, or Karat Gold items at "Lukfook Jewellery"
- 「I-PRIMO TOKYO」特選客戶優惠卡，購買結婚對戒或訂婚鑽戒上之中心鑽石可享 9折優惠
Special referral card from "I-PRIMO TOKYO" for 10% discount on purchasing marriage rings (subject to 1 pair) or on center diamond of an engagement ring

